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Z á p i s 

4. veřejné zasedání Zastupitelstva města Benátky nad Jizerou 

konané dne 20.07.2015 od 18.00 hodin  

ve velké zasedací místnosti městského úřadu 

 

 

Přítomni: dle prezenční listiny  

Omluveni: dle prezenční listiny 

 

Program: 

1. Usnášení schopnost zastupitelstva  

2. Přivítání, seznámení s programem 

3. Určení ověřovatelů, návrhové komise  

4. Kontrola zápisu a usnesení 

5. Zpráva starosty města 

6. Zpráva místostarosty města 

7. Zpráva tajemníka městského úřadu 

8. Majetkové a organizační záležitosti    

9. Interpelace zastupitelů 

10. Náměty a připomínky občanů    

11. Různé, závěr 

 

2) Zahájení, seznámení s programem jednání 

Čtvrté veřejné zasedání Zastupitelstva města v roce 2015 zahájil starosta Jaroslav Král přivítáním všech přítomných. 

Úvodem předložil zastupitelům města návrh programu tohoto jednání. Návrh byl přijat všemi přítomnými zastupiteli. 

Podle prezenční listiny bylo přítomno 18 zastupitelů.  

 

S navrženým programem zasedání souhlasilo 18 zastupitelů.  

 

3) Určení ověřovatelů, návrhové komise 

Za členy návrhové komise byli navrženi a přítomnými zastupiteli schváleni Mgr. Marek Fajfr, Mgr. Radek Dostál 

Za ověřovatele zápisu byli navrženi a přítomnými zastupiteli schváleni RNDr. Milan Procházka, Mgr. Jan Novotný 

 

S navrženými ověřovateli a členy návrhové komise souhlasilo přítomných 18 přítomných zastupitelů 

 

4) Kontrola zápisu 

Zápis z minulého zasedání byl schválen všemi 18 přítomnými členy  

Byla předložena zpráva o kontrole usnesení ze zasedání ZM – viz. usnesení číslo 67/4Z/2015. 

 

Miroslav Hájek 

 Má připomínku k zápisu z 3. zasedání Zastupitelstva města. V tomto zápisu nebyla uvedena připomínka pana 

Václava Bendy, ohledně nebezpečného přechodu v horní části ulici Dražická, který se nachází pod horizontem, 

a i přes dopravní značení omezující rychlost na 30 km/h zde řidiči jezdí vysokou rychlostí. Tázal se, zda je možné 

kontrolovat tento přechod městským kamerovým systémem.                    

 

5) Zprávy starosty města 

Informace:  

Investiční akce probíhající:  

 Revitalizace slepého ramene řeky Jizery – celý rozsah díla je před dokončením. Obdrželi jsme připomínky pana 

RNDr. Lišky. Schůzka s panem RNDr. Liškou proběhne dne 23.07.2015. V současné době se řeší podoba 

přechodu přes výpusť a dále finální povrch spojovací cesty s městskou částí Kbel. Ohledně povolení asfaltového 

povrchu na této spojovací cestě bylo zažádáno o změnu projektové dokumentace. Firmou pana Jana Dibitanzla 

bylo zhotoveno a dodáno plovoucí plato a schody do řeky Jizery v areálu „Na Urbanovce“. Proběhlo osetí 

nezatravněných ploch, v případě nepříznivých klimatických podmínek se bude muset zajistit zavlažování nově 

vzniklé zeleně. 

 Rekonstrukce ulice U Cukrovaru a Dr. Nováka – stavební práce byly dokončeny. Slavnostní otevření těchto ulic 

proběhne zítra tj. 21.07.2015. Tohoto otevření se zúčastní také hejtman Středočeského kraje Ing. Miloš Petera. 

 Rekonstrukce ulice Františka Adámka – problémy se společností RWE a.s. ohledně požadavku dodržení 

ochranného pásma vysokotlakého plynovodu v souběhu s novou dešťovou kanalizací byly vyřešeny. Proběhla 

výměna konstrukčního souvrství a byla položena dešťová kanalizace. Dnes tj. 20.07.2015 byl povrch 

komunikace pokryt finální vrstvou asfaltu. Termín dokončení stavebních prací je dle smlouvy o dílo 31.07.2015.  
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 Rekonstrukce Multifunkčního centra (Hotel Venezia) – ke dni 30.06.2015 byly dokončeny všechny práce na 

výměně oken, rekonstrukce střešního pláště  a zateplení fasády včetně nové fasádní omítky. Staré vstupy do 

objektu byly odstraněny, v současné době probíhají práce na vstupu do mateřské školy a pokládá se dlažba na 

terase restaurace. Zároveň probíhají práce v interiéru objektu. Firmou MLEJNEK probíhá výroba atypického 

nábytku do celého přízemí. V průběhu tohoto měsíce bude realizován vstup do hotelu a zastřešení terasy. 

Současně probíhají závěrečné práce na rekonstrukci kotelny. Stavební práce v části restaurace budou dokončeny 

v průběhu tohoto měsíce, kdy následně bude vybavena zařízením samotná restaurace, salonek a kuchyně. Bylo 

vypsáno výběrové řízení na provozovatele tohoto restauračního zařízení, termín pro podání nabídek je do 

24.07.2015. Situace ohledně I. a II. patra bude projednávána s nájemcem. 

Předpokládaný termín otevření jedné třídy mateřské školy je naplánován na 01.09.2015, otevření restaurace bude 

závislé na možnostech budoucího nájemce. 

 Rekonstrukce osvětlení ledové plochy zimního stadionu v Benátkách nad Jizerou – výše uvedená akce byla 

dokončena. 

 Úpravy v mateřské škole Mateřídouška a Růženka - stavební úpravy v Mateřské škole Růženka byly dokončeny. 

V Mateřské škole Mateřídouška budou stavební práce dokončeny během týdne. 

 

Investiční akce připravované:  

 Rekonstrukce ulic Krouského a U Silvie – byla nám potvrzena dotace z ROPu Střední Čechy v rámci programu 

„Regionální dopravní infrastruktura – Místní komunikace“. Z důvodu čerpání dotace by měla být dokončena 

rekonstrukce těchto ulic nejpozději do 31.10.2015. Bylo vypsáno výběrové řízení na zhotovitele stavby a 

v průběhu srpna budou obyvatelé těchto ulic pozváni na koordinační schůzku. 

 Hřiště pro seniory v parčíku Ferdinanda Bárty – vzhledem k tomu, že jsme získali dotaci, bude stavba realizována 

v průběhu letošního roku. V současné době se připravuji podklady pro vypsání výběrového řízení na zhotovitele 

stavby.  

 Připravují se podklady pro vypsání výběrového řízení na zhotovení projektové dokumentace na akci 

„Revitalizace podzámeckého parku“. 

 Rekonstrukce ulice Mladská – byl vypracován rozpočet na vybudování chodníku na levé straně této ulice a 

obdrželi jsme stavební povolení pro tuto akci. Vybudování tohoto chodníku bude zakomponováno do rozpočtu 

města na rok 2016. 

 Byla zhotovena a městu předána projektová dokumentace na Rekonstrukci Základní umělecké školy J. A. Bendy. 

Tato akce proběhne v průběhu příštího roku. 

 Přestavba bytu č. 1 na adrese Husovo náměstí č.p. 39 – připravují se podklady pro vypsání výběrového řízení na 

přestavbu této bytové jednotky na 3 malé byty. Byla zhotovena a městu předána projektová dokumentace a 

rozpočet v celkové výši cca 1,5 mil. Kč. 

 Úprava prostoru za poliklinikou – společnost ZETA Benátky s.r.o. nám nabídla, že tento prostor zrenovuje 

bezplatně. Vznikne zde parkoviště pro lékaře a příjezdová cesta pro dopravní obsluhu polikliniky. Stavební práce 

by měly být započaty v měsíci srpnu. 

 Informuje, že Ing. Jiří Tauš zpracoval projektovou dokumentaci na výstavbu skautské klubovny v areálu 

bývalého letního kina. Tato klubovna bude sloužit také jako zázemí občanského sdružení Mondík a Benáteckého 

čtyřlístku. 

 Dětské hřiště v městské části Kbel a Dražice – připravují se podklady pro vypsání výběrového řízení na zhotovení 

projektových dokumentací. 

 Oprava stezky vedoucí od areálu Loděnice směrem do městské části Dražice – stavební práce by měly být 

zahájeny v měsíci září. 

 Rekonstrukce zeleně na hřbitově v Nových Benátkách (I. etapa) – byli jsme informováni, že námi podaná žádost 

o finanční podporu z programu Státního fondu životního prostředí ČR byla zaregistrována.  

 Opravy veřejných komunikací ve Kbele – připravují se podklady pro vypracování rozpočtů.  

 Výstavba rodinných domů v lokalitě nad letním stadionem v Obodři – připravují se podklady pro vypsání 

výběrového řízení na developera této akce.  

 Strategický plán – v měsíci srpnu proběhne schůzka s paní Mgr. Vladimírou Jilečkovou, ze společnosti Finanční 

poradenství, s.r.o., vedením města a řídícími jednotlivých pracovních skupin. 

 Informuje, že jsme obdrželi vyrozumění na dotaz paní Zdeňky Machaté, z minulého zasedání Zastupitelstva 

města, ohledně možnosti výměny vodovodního řádu v rámci rekonstrukce ulice Revoluční. Společnost VaK MB 

a.s., se výměně tohoto řádu nebrání. V této záležitosti proběhnou další jednání. 

 

Uskutečněná jednání: 

 Rekonstrukce mostu přes Jizeru – projektanti akce předložili městu harmonogram plánované rekonstrukce. 

Předpokládaný začátek rekonstrukce je plánován na jaro 2016 s tím, že tato stavba bude realizována odhadem 

za 4 měsíce. Pro město to bude znamenat, že bude odříznutý pravý břeh města od levého. Předpokládaná objízdná 

trasa povede přes Dražice. Budeme usilovat, aby v rámci této akce proběhla také rekonstrukce komunikace ke 

kruhovému objezdu Na Burze. Investorem této akce je Středočeský kraj. 

 Informuje, že dne 27.07.2015 proběhne konečné schvalování dotací Zastupitelstvem Středočeského kraje. 
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 Informuje, že fotbalové mužstvo mužů SK Benátky nad Jizerou postoupilo z divizní skupiny „C“ do České 

fotbalové ligy. 

 Informuje, že jsme obdrželi pozvánku na Burčákové slavnosti, které se uskuteční v termínu od 01. – 03.10.2015 

v našem partnerském městě Hustopeče. 

 Probíhají přípravy na tábor pro seniory, který se letos uskuteční v Piešťanech v termínu od 14. – 20.08.2015. 

 

6) Místostarosta 

 Předkládá zhotovenou kreslenou mapu města, která je v prodeji za 25.- Kč/ks. 

 Oprava interiéru kostela Narození Panny Marie – stavební práce se blíží do závěrečné fáze. Informuje, že 

proběhlo jednání s panem Mgr. Vladimírem Kelnarem, z Arcibiskupství pražského ohledně vrácení mobiliáře 

kostela z depozitáře, které by mělo probíhat od konce měsíce října. 

 Stavební úpravy konírny v areálu zámku – při opravách konírny byly objeveny zazděné výklenky. Probíhá 

pátrání po původu těchto výklenků. Proběhlo zpevňování kleneb, které byly ve velmi špatném stavu. Stavební 

práce pokračují dle harmonogramu. 

 Proběhlo přemístění sochy sv. Prokopa a dvou soch v torzálním stavu z kapličky u dálnice do lapidária zámku, 

kde nyní dochází k jejich restaurování. 

 Informuje, že na rekonstrukci kapličky u dálnice jsme obdrželi dotaci ze Středočeského kraje. Opravy se týkají 

hlavně střechy, krytiny a fasády. 

 Dále informuje, že zítra tj. 21.07.2015 proběhne schůzka ohledně natáčení seriálu „Opilé kuře“. 

 

 

7) Zpráva tajemníka městského úřadu 

 Informuje, že bylo vypsáno výběrové řízení na pronájem restaurace v Multifunkčním centru, lhůta pro podání 

nabídek je do 24.07.2015. Zatím si objekt bylo prohlédnout 5 zájemců. 

 Předkládá informaci od starosty města Lysá n. Labem Mgr. Havelky, že Městská policie Lysá nad Labem má 

problémy s obsazováním služeb v našem městě z řad vlastních strážníků. Z tohoto důvodu bude služba 

doplňována dle potřeby o členy soukromé bezpečnostní agentury z Lysé nad Labem. 

 

 

8) Majetkové a organizační záležitosti  

67/4Z/2015   Zpráva o kontrole usnesení 

ZM  

1. projednalo  
předloženou zprávu o kontrole usnesení 

2. souhlasí  
s vyřazením usnesení číslo:1112/6/Z/2014, 30 - 49/3Z/2015, 51 - 66/3Z/2015 

 

68/4Z/2015   Plnění rozpočtu města Benátky nad Jizerou 1. - 6.2015 

ZM  

1. bere na vědomí  
předložený přehled plnění rozpočtu Města Benátky nad Jizerou za 1. - 6. měsíc roku 2015 

 

69/4Z/2015   Rozpočtové opatření č. 3/2015 

ZM  

1. projednalo  
předložený návrh rozpočtového opatření č. 3/2015 Města Benátky nad Jizerou 

2. schvaluje  
a. rozpočtové opatření č. 3/2015 Města Benátky nad Jizerou (souhlasilo 17 přítomných zastupitelů, 1 

nepřítomen) 

T: 31.7.2015  Z: Jana Košťálová 

b. navýšení finanční dotace z Fondu podpory společenského života na rok 2015 ve výši 500 tis. Kč klubu 

SK Benátky nad Jizerou, se sídlem Letní stadion 650, 294 71 Benátky nad Jizerou, který bude použit 

na sportovní činnost a zajištění chodu fotbalového klubu v roce 2015, jako odměnu za postup mužstva 

dospělých do České fotbalové ligy v soutěžním ročníku 2014/2015 a zároveň uzavření dodatku k 

veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí příspěvku výše uvedenému sportovnímu klubu (souhlasilo 17 

přítomných zastupitelů, 1 se zdržel) 

T: 31.7.2015  Z: Jana Košťálová 

 

 

 

https://katalog.apha.cz/web/osoby/121
https://katalog.apha.cz/web/osoby/121
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70/4Z/2015   Smlouva o poskytnutí dotace na projekt "Rekonstrukce místních komunikací ve městě Benátky nad 

Jizerou - II. etapa" - reg. č. CZ.1.15/1.1.00/5a.02036 

ZM  

1. projednalo  
návrh Smlouvy o poskytnutí dotace bez garantované výše dotace na projekt „Rekonstrukce místních komunikací 

ve městě Benátky nad Jizerou – II. etapa“ v rámci Regionálního operačního programu regionu soudržnosti 

Střední Čechy 

2. schvaluje  
v návaznosti na schválení poskytnutí dotace Výborem Regionální rady regionu soudržnosti Střední Čechy na 

projekt „Rekonstrukce místních komunikací ve městě Benátky nad Jizerou - II. etapa“, reg. č. 

CZ.1.15/1.1.00/5a.02036, uzavření Smlouvy o poskytnutí dotace s Regionální radou regionu soudržnosti Střední 

Čechy k tomuto projektu až do výše 6 697 070,10 Kč a schvaluje vyčlenění peněžní částky na financování 

realizace tohoto projektu až do výše 7 878 906,00 Kč, odpovídající celkovým způsobilým výdajům projektu 

3. pověřuje  
starostu města podpisem výše uvedené Smlouvy o poskytnutí dotace (souhlasilo 18 přítomných zastupitelů) 

T: 31.7.2015  Z: Marek Mařík 

 

71/4Z/2015   Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti na pozemcích č. 816/1, 548/8, 548/7 a 545/2 v k.ú. Nové 

Benátky - ČEZ Distribuce a.s. 

ZM  

1. projednalo  
předložený návrh Smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti - zřízení, umístění a provozování zař. 

distribuční soustavy mezi Městem Benátky nad Jizerou a společností ČEZ Distribuce, a.s., jejímž předmětem je 

zřízení věcného břemene na pozemcích č. č. 816/1, 548/8, 548/7 a 545/2 v k.ú. Nové Benátky na akci "Benátky 

nad Jizerou I, ul. Pickova - kNN pro 6RD" 

2. souhlasí  
s uzavřením Smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti - zřízení, umístění a provozování zař. distribuční 

soustavy mezi Městem Benátky nad Jizerou a společností ČEZ Distribuce, se sídlem Teplická 874/8, 405 02 

Děčín IV - Podmokly, a.s., jejímž předmětem je zřízení věcného břemene na pozemcích č. č. 816/1, 548/8, 548/7 

a 545/2 v k.ú. Nové Benátky na akci "Benátky nad Jizerou I, ul. Pickova - kNN pro 6RD" za jednorázovou 

finanční náhradu ve výši 10.000,- Kč s DPH 

3. pověřuje  
starostu města podpisem výše uvedené smlouvy (souhlasilo 18 přítomných zastupitelů) 

T: 31.8.2015  Z: Marek Mařík 

 

72/4Z/2015   Smlouva o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti a smlouva o právu provést 

stavbu na pozemku č. 756/12 v k.ú. Kbel - ČEZ Distribuce a.s. 

ZM  

1. projednalo  
předložený návrh Smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti a smlouvy o 

právu provést stavbu mezi Městem Benátky nad Jizerou a společností ČEZ Distribuce, a.s., jejímž předmětem 

je zřízení věcného břemene na pozemku č. 756/12 v k.ú. Kbel a právo provést stavbu "Benátky nad Jizerou, 

Kbel, p.č. 755/4, K. Březina" 

2. souhlasí  
s uzavřením Smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti a smlouvy o právu 

provést stavbu mezi Městem Benátky nad Jizerou a společností ČEZ Distribuce, a.s., se sídlem Teplická 874/8, 

Děčín IV - Podmokly, jejímž předmětem je zřízení věcného břemene na pozemku č. 756/12 v k.ú. Kbel za 

jednorázovou finanční náhradu ve výši 1.210,- Kč s DPH a právo provést stavbu "Benátky nad Jizerou, Kbel, 

p.č. 755/4, K. Březina" 

3. pověřuje  
starostu města podpisem výše uvedené smlouvy (souhlasilo 18 přítomných zastupitelů) 

T: 31.8.2015  Z: Marek Mařík 

 

73/4Z/2015   Žádost o pojmenování komunikace - Carborundum Electrite a.s. 

ZM  

1. projednalo  
žádost pana Ing. Jana Merty, vedoucího správy majetku společnosti Carborundum Electrite a.s. o pojmenování 

komunikace na pozemku č. 244/3 v k.ú. Nové Benátky pokračující jako vnitroareálová na pozemku č. 365/36 v 

k.ú. Nové Benátky k novému distribučnímu centru s tím, že žadatel navrhuje, aby tato komunikace byla 

pojmenována "Daniel Swarovski" 
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2. souhlasí  
s pojmenováním komunikace na pozemku č. 244/3 v k.ú. Nové Benátky pokračující jako vnitroareálová na 

pozemku č. 365/36 v k.ú. Nové Benátky k novému distribučnímu centru na ulici "Daniel Swarovski" s účinností 

od 01.09.2015 (souhlasilo 14 přítomných zastupitelů, nesouhlasili 4 přítomní zastupitelé) 

T: 31.8.2015  Z: Marie Khýnová 

 

74/4Z/2015   Žádost o vyjádření k exekuci majetku pana xxxxxxxx - Exekutorský úřad Mladá Boleslav  

ZM  

1. projednalo  
žádost Exekutorského úřadu v Mladé Boleslavi o vyjádření ve věci exekuce majetku pana xxxxxxxx, bytem 

xxxxxxxx, xxxxxxxx. Dle sdělení Exekutorského úřadu nemá pan xxxxxxxx po lustraci majetku žádný exekučně 

postižitelný movitý majetek, který by bylo možné použít na úhradu pohledávky města, aktivní peněžní účet 

povinného nebyl zjištěn, povinný není aktivním účastníkem stavebního spoření, povinný nemá zaevidováno 

motorové vozidlo, povinný vlastní podíl o velikosti 1/5 na nemovitosti evidované na LV č. 731 v k.ú. Brodce 

nad Jizerou, povinný pobírá starobní důchod, z něhož nelze vzhledem k jeho výši srážet ve prospěch pohledávek, 

není zaměstnán. Z těchto důvodu žádá o vyjádření, zda město souhlasí se zastavením exekuce, nebo nadále na 

exekuci trvá a jakým způsobem má být exekuce v tomto případě provedena. Rada města svým usnesením číslo 

328/11R/2015 doporučuje Zastupitelstvu města nesouhlasit se zastavením exekuce 

2. nesouhlasí  
se zastavením exekuce na pana xxxxxxxx, bytem xxxxxxxx, xxxxxxxx (nesouhlasilo 18 přítomných zastupitelů) 

T: 31.8.2015  Z: Marek Mařík 

 

75/4Z/2015   Žádost o vyjádření k exekuci majetku pana xxxxxxxx - Exekutorský úřad Mladá Boleslav 

ZM  

1. projednalo  
žádost Exekutorského úřadu v Mladé Boleslavi o vyjádření ve věci exekuce majetku pana xxxxxxxx, bytem 

xxxxxxxx, xxxxxxxx. Dle sdělení Exekutorského úřadu nemá pan xxxxxxxx po lustraci majetku žádný exekučně 

postižitelný movitý majetek, který by bylo možné použít na úhradu pohledávky města, aktivní peněžní účet 

povinného nebyl zjištěn, povinný není aktivním účastníkem stavebního spoření, povinný nevlastní nemovitost, 

povinný nemá zaevidovány motorové vozidlo, povinný nepobírá důchod, není zaměstnán. Z těchto důvodů žádá 

o vyjádření, zda město souhlasí se zastavením exekuce, nebo nadále na exekuci trvá a jakým způsobem má být 

exekuce v tomto případě provedena. Rada města svým usnesením číslo 286/9R/2015 doporučuje Zastupitelstvu 

města nesouhlasit se zastavením exekuce 

2. nesouhlasí  
se zastavením exekuce na pana xxxxxxxx, bytem xxxxxxxx, xxxxxxxx (nesouhlasilo 18 přítomných zastupitelů) 

T: 31.8.2015  Z: Marek Mařík 

 

76/4Z/2015   Žádost o vyjádření k exekuci majetku pana xxxxxxxx - Exekutorský úřad Mladá Boleslav 

ZM  

1. projednalo  
žádost Exekutorského úřadu v Mladé Boleslavi o vyjádření ve věci exekuce majetku pana xxxxxxxx, bytem 

xxxxxxxx, xxxxxxxx. Dle sdělení Exekutorského úřadu nemá pan xxxxxxxx po lustraci majetku žádný exekučně 

postižitelný movitý majetek, který by bylo možné použít na úhradu pohledávky města, aktivní peněžní účet 

povinného nebyl zjištěn, povinný není aktivním účastníkem stavebního spoření, povinný nevlastní nemovitost, 

povinný nemá zaevidovány motorové vozidlo, povinný nepobírá důchod, není zaměstnán. Z těchto důvodů žádá 

o vyjádření, zda město souhlasí se zastavením exekuce, nebo nadále na exekuci trvá a jakým způsobem má být 

exekuce v tomto případě provedena. Rada města svým usnesením číslo 287/9R/2015 doporučuje Zastupitelstvu 

města nesouhlasit se zastavením exekuce 

2. nesouhlasí  
se zastavením exekuce na pana xxxxxxxx, bytem xxxxxxxx, xxxxxxxx (nesouhlasilo 18 přítomných zastupitelů) 

T: 31.8.2015  Z: Marek Mařík 

 

77/4Z/2015   Žádost o vyjádření k exekuci majetku pana xxxxxxxx - Exekutorský úřad Mladá Boleslav 

ZM  

1. projednalo  
žádost Exekutorského úřadu v Mladé Boleslavi o vyjádření ve věci exekuce majetku pana xxxxxxxx, bytem 

xxxxxxxx, xxxxxxxx. Dle sdělení Exekutorského úřadu nemá pan xxxxxxxx po lustraci majetku žádný exekučně 

postižitelný movitý majetek, který by bylo možné použít na úhradu pohledávky města, aktivní peněžní účet 

povinného nebyl zjištěn, povinný není aktivním účastníkem stavebního spoření, povinný nevlastní nemovitost, 

nemá zaevidováno motorové vozidlo, povinný nepobírá důchod, není zaměstnán v rámci exekučního řízení bylo 

od povinného vymoženo 1.000,- Kč. Z těchto důvodů žádá o vyjádření, zda město souhlasí se zastavením 
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exekuce, nebo nadále na exekuci trvá a jakým způsobem má být exekuce v tomto případě provedena. Rada města 

svým usnesením číslo 288/9R/2015 doporučuje Zastupitelstvu města nesouhlasit se zastavením exekuce 

2. nesouhlasí  
se zastavením exekuce na pana xxxxxxxx, bytem xxxxxxxx, xxxxxxxx (nesouhlasilo 18 přítomných zastupitelů) 

T: 31.8.2015  Z: Marek Mařík 

 

78/4Z/2015   Žádost o vyjádření k exekuci majetku pana xxxxxxxx- Exekutorský úřad Mladá Boleslav 

ZM  

1. projednalo  
žádost Exekutorského úřadu v Mladé Boleslavi o vyjádření ve věci exekuce majetku pana xxxxxxxx, bytem 

xxxxxxxx, xxxxxxxx. Dle sdělení Exekutorského úřadu nemá pan xxxxxxxx po lustraci majetku žádný exekučně 

postižitelný movitý majetek, který by bylo možné použít na úhradu pohledávky města, aktivní peněžní účet 

povinného nebyl zjištěn, povinný není aktivním účastníkem stavebního spoření, povinný, povinný nevlastní 

nemovitost, povinný nepobírá důchod, není zaměstnán. Z těchto důvodů žádá o vyjádření, zda město souhlasí se 

zastavením exekuce, nebo nadále na exekuci trvá a jakým způsobem má být exekuce v tomto případě provedena. 

Rada města svým usnesením číslo 314/10R/2015 doporučuje Zastupitelstvu města nesouhlasit se zastavením 

exekuce 

2. nesouhlasí  
se zastavením exekuce na pana xxxxxxxx, bytem xxxxxxxx, xxxxxxxx (nesouhlasilo 18 přítomných zastupitelů) 

T: 31.8.2015  Z: Marek Mařík 

 

79/4Z/2015   Žádost o vyjádření k exekuci majetku paní xxxxxxxx- Exekutorský úřad Mladá Boleslav 

ZM  

1. projednalo  
žádost Exekutorského úřadu v Mladé Boleslavi o vyjádření ve věci exekuce majetku paní xxxxxxxx, bytem 

xxxxxxxx, xxxxxxxx. Dle sdělení Exekutorského úřadu nemá paní xxxxxxxxpo lustraci majetku žádný exekučně 

postižitelný movitý majetek, který by bylo možné použít na úhradu pohledávky města, aktivní peněžní účet 

povinného nebyl zjištěn, povinný není aktivním účastníkem stavebního spoření, povinný nepobírá důchod, 

povinný nemá zaevidováno motorové vozidlo, povinný nevlastní nemovitost, není zaměstnán. Z těchto důvodů 

žádá o vyjádření, zda město souhlasí se zastavením exekuce, nebo nadále na exekuci trvá a jakým způsobem má 

být exekuce v tomto případě provedena. Rada města svým usnesením číslo 289/9R/2015 doporučuje 

Zastupitelstvu města nesouhlasit se zastavením exekuce 

2. nesouhlasí  
se zastavením exekuce na paní xxxxxxxx, bytem xxxxxxxx, xxxxxxxx (nesouhlasilo 18 přítomných zastupitelů) 

T: 31.8.2015  Z: Marek Mařík 

 

9) Interpelace zastupitelů 

Jaroslav Fröhlich 

 Podává zprávu o účasti klubu BK 1973 DELTACAR Benátky nad Jizerou, družstva dospělých na Mistrovství 

Evropy klubů konaného ve dnech 09. - 14.06.2015 ve francouzském Tours. Družstvo se umístilo na děleném 5. 

místě. 

 
RNDr. Milan Procházka 

 Informuje, že ulice Tovární není nijak označená. 

M. Mařík – tato záležitost bude prověřena. 

 

Miroslav Hájek 

 Požaduje, do připravované akce „Opravy veřejných komunikací ve Kbele“ zakomponovat rekonstrukci 

veřejného osvětlení. 

J. Král – rekonstrukce veřejného osvětlení je vždy součástí oprav veřejných komunikací. 

 Informuje, že je potřeba provést revize stojanů na kola u městských budov, jelikož tyto stojany nesplňují 

technické parametry. 

J. Král – revizí těchto stojanů pověřuje pana Jana Dibitanzla. 

 

Jan Dibitanzl 

 Informuje, že v tůních nejsou umístěny odpadkové koše a je zde velký nepořádek. 

K. Bláha – v případě, že se do těchto míst umístí odpadkové koše, tak je předpoklad, že skončí ve vodě. I kdyby se do 

těchto míst odpadkové koše daly, tak stejně bude nepořádek všude okolo. 

A. Cekota – tyto problémy již řešíme, při úklidu cyklostezky, který se provádí každý týden, jsou často stávající odpadkové 

koše a lavičky poničeny a plno odpadků je také nalezeno ve vodě. 
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10) Náměty a připomínky občanů 

Václav Benda 

 Dotazuje se, zda má městský kamerový systém nějaký účinek. Upozorňuje také, že se většina autobusů otáčí Na 

Burze.   

M. Mařík – kamerový systém slouží hlavně jako prevence. Budou opětovně vyzváni dopravci, aby řidičům autobusů 

vysvětlili, že k otáčení slouží kruhový objezd. Předává slovo paní Sylvii Kunové, operátorce MKDS. 

S. Kunová – každý přestupek je zapisován. V případě dopravního přestupku se zapisuje také SPZ vozidla. Tyto spisy jsou 

předávány Policii ČR. V případě potřeby, je kontaktována jak Policie ČR tak i nově zřízená Městská policie města Lysá 

nad Labem, která je na místě cca do 5 minut. 

 Dotazuje se, proč z kamerového systému na vodárně není znatelná rychlost a SPZ vozu v místě přechodu za 

horizontem. 

M. Mařík – informuje, že kamerový systém je v této lokalitě umístěn na budově vodárny, takže z důvodu výšky budovy 

není možné rozpoznat SPZ vozidla a kamery nedokáží zaznamenat rychlost projíždějících automobilů. 

J. Král – kamerový systém bude zaměřen přímo na tento přechod pro chodce a do této lokality zašleme Městskou policii 

Lysá nad Labem měřit rychlost automobilů. 

 

Blanka Simonová 

 Dotazuje se, zda je možné umístění odpadkového koše do ulice Žižkova, z důvodu neustálého nepořádku. 

J. Král – umístění odpadkového koše do této ulice není problém. 

 

Miloš Kuna 

 Dotazuje se, jaký povrch bude použit při opravě konce ulice Lipnické, jelikož recyklát byl použit již několikrát 

a neosvědčil se. 

A. Cekota – recyklát byl již objednán a nyní se pouze čeká na dodání.  

J. Král – v případě, že recyklát nebude opětovně držet jako celistvý povrch, bude tato ulice zrekonstruována jiným 

materiálem. 

 

 

11) Různé, závěr 

 

Jednání bylo ukončeno v 19:15 hodin. 

Zapsala: Lucie Grünertová         

 

 

   RNDr. Milan Procházka                      Mgr. Jan Novotný  

          ověřovatel                                                                                          ověřovatel             

  

 

 

 

        Jaroslav Král        RNDr. Pavel Štifter       

        starosta města        místostarosta města 

 

 

 


